

Date: 22 October 2025

Ref.: GIH/COD/492/25

التاريخ: 22 أكتوبر 2025

الإشارة: GIH/COD/492/25

M/S Bursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية

المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Disclosure of the Lawsuits and
Court Judgments**

الموضوع: إفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

With reference to the above subject, and to the provisions of Chapter (4), module ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of law No. (7) for year 2010 and its amendments, enclosed the disclosure form of lawsuits and court judgments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى أحكام الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) باللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،



Mohammad Salah Al Ayoub

محمد صلاح الأيوب

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

Copy to Capital Markets Authority

نسخة إلى السادة هيئة أسواق المال



نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية
Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgements

Date	22 October 2025	22 أكتوبر 2025	التاريخ
Name of the Listed Company	Gulf Investment House "GIH"	شركة بيت الاستثمار الخليجي "الخليجي"	اسم الشركة المدرجة
Case automated no. - Lawsuit no.	4484 of 2024 Administrative / 6	4484 لسنة 2024 إداري / 6	رقم القضية
Case Subject	Appeal against the resolution of the tax appeals committee No. 683/2024 related to the National Manpower Support Tax for the financial year ending on 31 December 2018	طعن على قرار لجنة الطعون الضريبية رقم 683 / 2024 المتعلق بضريبة دعم العمالة الوطنية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2018	موضوع القضية
Judgment date	21 October 2025	21 أكتوبر 2025	تاريخ الحكم
The Court that issued the Judgment - Circuit	Court of First Instance	محكمة أول درجة	المحكمة التي أصدرت الحكم
Parties of the Case	First: Plaintiff – Defendant in the sub-action: - Gulf Investment House Company Second: Defendant – Plaintiff in the sub-action: - Under-secretary of Finance in his said capacity.	أولاً: المدعية - المدعى عليه فرعياً: - شركة بيت الاستثمار الخليجي. ثانياً: مدعى عليه - مدعى فرعياً: - وكيل وزارة المالية بصفته.	أطراف الدعوى
The Judgment is in favor of	Gulf Investment House (K.S.P.C)	شركة بيت الاستثمار الخليجي (ش.م.ك.ع)	الحكم لصالح
The concluding Judgment of the Court of First Instance	The Court ruled: First: To admit both the original case and sub-action with regard to form. Second: In the merits of the original case, to cancel the decision of the Tax Appeals Committee No. 683/2024 with all the resulting effects in the manner set forth in detail in the recitals, and obliged the administrative entity to bear the expenses of the original case and two hundred Kuwaiti Dinars for the actual attorney fees. Third: in the merits of the sub-action, to reject it and to exempt the party which filed it from bearing the expenses.	حكمت المحكمة: أولاً: بقبول الدعين الأصليين والفرعية شكلاً. ثانياً: وفي موضوع الدعوى الأصلية بإلغاء قرار لجنة الطعون الضريبية رقم 683 / 2024 مع ما يترتب على ذلك من آثار على النحو المبين تفصيلاً بالأسباب، وألزمت الجهة الإدارية مصروفات الدعوى الأصلية ومائتي دينار كويتي مقابل أتعاب المحاماة الفعلية. ثالثاً: وفي موضوع الدعوى الفرعية برفضها مع إعفاء رافعها من المصروفات.	منطوق الحكم أول درجة
The concluding Judgment of the Court of Appeal	-	-	منطوق حكم الاستئناف
The concluding Judgment of the Court of Cassation	-	-	منطوق حكم التمييز
The potential effect of the Judgement on the Company	The financial impact cannot be determined at the present time.	لا يمكن تحديد الأثر المالي في الوقت الحالي.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

40/



Handwritten signature and initials.